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A BK.Kjáratcsökkenésére irányuló interpellác iójára a következő tájékoztatást adom: 
A sajtóból szerzett hírek és értesüléseim alapján azonnal utasítottam a Jegyzőt, hogy 
hivatalos tájékoztatást kérjen a Budapesti Közlekedési Központ 
Közlekedésszervezési Központjától. Engedj e meg, hogy válaszlevelüket változatlanul 
felol vassam. 

„ Mint azt már a korábban kiadott közleményünkben is lehetett olvasni, a BKK nem 
készített elő és nem vezet be szeptembertől járatritkítási csomagot. sőt. folyamatosan 
fejleszti a közösségi közlekedési infrastruktúrát és a szolgáltatás színvonalát. A XV. 
kerületet érintő közösségi közlekedési járatokon nincsen napirenden járatsűrüséget 
érintő változtatás. A kerületet érintő pozitív változás, hogy szeptember l -jétől bővül a 
108E járat üzemideje, az első járat Buda felé 15 perccel korábban indul Újpalotáról. 

A BKK, mint felelős közlekedésszervező, a főváros elvárásának megfelelően, 

folyamatosan vizsgálja a közösségi közlekedési hálózat utasforgalmának alakulását, 
és ez alapján az igények változásának megfelelően alakítja a szolgáltatást. 

Üdvözlettel: 
Tarsoly András 
közlekedésszervezési vezető 
Közösségi Közlekedés 
Budapesti Közlekedési Központ " 

Tisztelt Képvise lő úr! 

Jelenleg sem támogatom a Fővárosi Önkormányzat, illetve a BKK - Ön által említett 
- esetleges járat ritkítási elképzeléseit, de a jövőben is fellépek fővárosi 

képviselőként a kerületünk lakosságát hátrányosan érintő közlekedésszervezési 
változtatásokkal szemben. 
Kérem Képviselő Urat a válaszom e lfogadására. 

Budapest 2016. szeptember l. 

Hajdu László 
polgármester 


